
 

                        
 

 
Aan: College van B&W van de gemeente Venlo 
Van: Fractie EENLokaal 
Schriftelijke vragen ex. Artikel 44 reglement van orde 
Venlo, 23 oktober 2023 
 
 
Onderwerp: vragen omtrent glasvezelaanleg te Venlo 
 
 
Geacht college, 
Op 23 oktober 2023 verscheen in de NOS het artikel “Zorgen over arbeidsmigranten bij aanleg 
glasvezel: 'Er is van alles mis”. In dit artikel staat o.a. dat er grote twijfels of de 
arbeidsomstandigheden van de gravers wel in orde zijn, dat netbeheerders, de eigenaren van 
de gasleidingen en elektriciteitskabels in de grond, zien dat er bij de werkzaamheden steeds 
meer incidenten met beschadigde gasleidingen ontstaan en dat het snel toeneemt. 
 
Ook lezen we dat in het werkgebied van de drie grote netbeheerders Enexis, Liander en Stedin 
er in de eerste zes maanden van dit jaar 880 gaslekken ontstonden (waarbij ook die niet 
gemeld zijn zoals in Maastricht) bij de aanleg van glasvezel, dat de arbeidstijden fors worden 
overtreden en vanwege vele graafbewegingen (inmiddels meer dan 800.000 per jaar) dat de 
Rijksinspectie voor Digitale Infrastructuur (RDI) met vijf inspecteurs onmogelijk alle 
graafbewegingen goed in de gaten kan houden. De arbeidsinspectie heeft de afgelopen 
maanden meerdere inspecties gedaan bij de aanleg van glasvezel. Het enige waar de 
arbeidsinspectie speciale aandacht voor had was de inzet van Georgiërs (zijn geen EU-
ingezetenen, wordt gekeken of zij hier legaal aan het werk zijn). 
 
Aangezien netbeheerder Enexis actief is in groot gemeente Venlo en we in Venlo de afgelopen 
periode (vaak) na graafwerkzaamheden gaslekkages en stroomstoringen zijn ontstaan hebben 
we als EENLokaal vragen waarbij we het college willen verzoeken om deze te beantwoorden.  
 
 
Vraag 1 
Kunt u aangeven hoeveel ‘gemelde en evt. niet gemelde’ gaslekkages en elektriciteitsstoringen 
er in gemeente Venlo in 2023 hebben plaatsgevonden na graafwerkincidenten? 
 
Vraag 2 
Kunt u gespecificeerd aangeven hoe groot de totale graafschade is (denk bijv. aan extra kosten 
inzet brandweer) en/of dit verhaald gaat worden bij de (onder)aannemers? 
 
Vraag 3 
Na afhandeling van graafwerkzaamheden komt het weleens voor dat het straatwerk te wensen 
overlaat. Deze zijn dan bijv. niet vlak gelegd waardoor er valgevaar ontstaat. Hoeveel 
herstelverzoeken heeft gemeente Venlo in 2023 gekregen? 
 

https://nos.nl/artikel/2495096-zorgen-over-arbeidsmigranten-bij-aanleg-glasvezel-er-is-van-alles-mis


 
Vraag 4 
In heel Nederland zijn 2 miljoen huishoudens nog niet aangesloten op het glasvezelnetwerk. 
Behalve Enexis wordt dit ook uitgevoerd door Telecombedrijven (o.a. KPN, Delta of Open Dutch 
Fiber die hun kabel soms zelfs over elkaar heen leggen). En juist Telecombedrijven huren voor 
de aanleg een hoofdaannemer in, die vervolgens weer verschillende onderaannemers 
inschakelt. Die regelen de mensen die het graafwerk doen en de kabels in de grond leggen.  
 
Hoeveel vergunningen heeft Gemeente Venlo in 2023 reeds aan Telecombedrijven afgegeven 
en hoeveel vergunningen zijn momenteel in behandeling? 
 
Vraag 5 
Gaat Gemeente Venlo voor de toekomstige glasvezel vergunningen aanvullende afspraken 
maken met Telecombedrijven/(onder)aannemers? Denk daarbij aan betere 
werk/arbeidsomstandigheden, extra plaatselijke controles, graafschadevergoeding, 
huisvesting, etc.  
Zo ja, kunt u dit expliciet benoemen? Zo nee, is Gemeente Venlo n.a.v. dit artikel ertoe op 
bereid om dit alsnog te doen? 
 
 
Namens de fractie EENLokaal 
Ergün Cangir 
 


